
Vragen voor het vragenhalfuurtje

Toezicht bij de zwemplassen

`s-Hertogenbosch, 16 maart 2024

Geacht college,

De Bossche Groenen is geschrokken van het bericht dat vanwege een tekort aan strandwachten

het toezicht bij de openbare zwemplassen geheel komt te vervallen. Niet alleen wij maken ons

zorgen. Deze zorgen worden ook gedeeld door het Nederlands Instituut voor Veilig Zwemmen

(NIVZ).Dit instituut wijst erop dat de kans op letsel en verdrinking vele malen groter is als het

toezicht verdwijnt. Naast het ingrijpen bij dreigende verdrinking zijn strandwachten er ook om

te wijzen op mogelijke gevaren en risico’s ter voorkoming van incidenten. Hiermee kan veel leed

worden voorkomen. 

De gemeente treft wel aanvullende veiligheidsmaatregelen. En de uitbaters van horecazaken

aan de plassen krijgen er extra taken bij, zoals het schoonhouden van toiletten en het

leegmaken van de prullenbakken. Ondanks dat deze veiligheidsmaatregelen volgens de

richtlijnen van de NIVZ worden uitgevoerd is de fractie van De Bossche Groenen het eens met

de directeur van het instituut dat het achterwege blijven van de strandwachten een slecht idee

is.

De Bossche Groenen snapt dat het lastig is om nieuwe mensen te werven, maar ziet toch graag

dat het College hier beter zijn best voor gaat doen. Elk jaar verdrinken er gemiddeld 100

mensen in NL. De reddingsbrigade heeft al eerder aan de bel getrokken over het afnemen van

de zwemvaardigheid onder onze inwoners. De gemeente is primair verantwoordelijk voor de

veiligheid bij de recreatieplassen. Reden genoeg dus om een extra slag te maken en het toezicht

op onze zwemplassen alsnog voor elkaar te krijgen.



Wat ons betreft zetten we in op een campagne om strandwachten te werven. Zoals op de

sportopleidingen. Voor invulling van de Maatschappelijke Diensttijd is zelfs subsidie

beschikbaar. Door deze voordelen onder de aandacht te brengen van potentiële strandwachten

stijgt wellicht de nieuwe aanwas.

1. Deelt het college de zorgen van het NIVZ?

2. Wat heeft het college ondernomen om extra strandwachten te werven?

3. Is het college alsnog bereid om in te zetten op een wervingscampagne of andere extra

instrumenten om nieuwe strandwachten aan te trekken voor het komende strandseizoen?

In afwachting van uw antwoorden.

Judith Hendrickx.

Fractie De Bossche Groenen.


